

Title (en)

Device for shortening and/or mounting flat webbing bands or belts.

Title (de)

Vorrichtung zum Verkürzen und/oder Anschlagen von Bändern oder Gurten aus Flachgewebe.

Title (fr)

Dispositif pour raccourcir et/ou accrocher rubans ou sangles en tissu plat.

Publication

EP 0353325 A1 19900207 (DE)

Application

EP 88112605 A 19880803

Priority

DE 3722070 A 19870703

Abstract (en)

The device possesses a vertical base plate (1) having a jack ring (3) arranged in the upper region (2) thereof, the base plate (1) possessing at least three deflection members (5, 6, 7) which are mutually spaced at distances (29, 30) and stand up vertically from the base plate (1), and have free ends (5a, 6a, 7a) which are designed and arranged to deflect, in a meander-shaped manner, the belt end (8), at least some of which can be shortened, and which is in part looped to form a double layer. The device is suitable for high load ranges. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Vorrichtung weist eine vertikale Grundplatte (1) mit einer an deren oberen Bereich (2) angeordneten Kranösen (3) auf, wobei die Grundplatte (1) wenigstens drei untereinander in Abständen (29, 30) von der Grundplatte (1) senkrecht abstehende Umlenkkörper (5, 6, 7) mit freien Enden (5a, 6a, 7a) aufweist, welche das die mindestens teilweise und zum Teil doppellagig umschlingende verkürzbare Gurtende (8) mäanderförmig umlenkend ausgebildet und angeordnet sind. Die Vorrichtung eignet sich für hohe Lastbereiche.

IPC 1-7

B66C 1/18

IPC 8 full level

B66C 1/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

B66C 1/18 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 8708432 U1 19870806
- [A] DE 1229345 C
- [A] DE 8615798 U1 19861002
- [A] US 2710436 A 19550614 - DAVIS FRANK L
- [A] DE 6935440 U 19700108 - SPANSET GMBH & CO KG [DE]

Cited by

CN112158718A; CN109160413A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0353325 A1 19900207

DOCDB simple family (application)

EP 88112605 A 19880803